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Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcej

rozpoczgla obrady wg nastgpujqcego porz4dku.

l. Rozpoczgcie obrad.

2. Analiza materialów na sesjg.

3. Analiza zasadnosci przyznawania ulg i zwolnien od

podatkowych.

4. Sprawy ró2ne.

5. Zakohczenie obrad.

Ad. l. Przewodniczqcy komisji p. Pawel Smor4g

a nastgpnie poprosil o rozpoczQcie obrad. Posiedzenie

PROTOKOI, NR 19/03

Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ.

ODBYTEGO DNIA 25 _ II _ 2OO3ROKU.

zalqcznik do nini ej szego protokolu

podatków oraz analiza zalegloSci

przywital radnych i przybytych goéci'

rozpoczQto o godzinie I I r5

Ad. 2. Komisja przyst4pila do analizy materialów na sesjg' Punkty | - 7 nie wzbudziiy

zadnych zastrze2eh radnych. Proponowany porzqdek obrad zostal zaopiniowany przez nich

pozytywnie.PrzyomawianiupunktuSig-uchwalawsprawiezmianwbudiec iemiasta i

gminy na 2003 rok oraz w sprawie zaciqgnigcia kredytu - o wyjainienia poproszono

Skarbnika Gminy p. Bozenp Ciepluch. Jak powiedzial.a,,zmiany w budzecie dotycz4dotacji

dla ZRB przy lJrzgdzie Miasta, który w ramach robót zleconych remontuje ulicp Koécielnq'

Jako, ze nie moze osi4gaó dochodów, a funkcjonuje jedynie dzipki dotacjom otrzymywanym

zlJrzpdust4d zmiana w budzecie. w kwestii kred¡u to jest to czwarty kred¡ w tym roku, nie

sluzy konkretnym celom czy inwestycjom, jest raczej asekuracyjny' Ponadto jak juL

wielokrotnie Paústwu wyjaSnialam. 2e podjqcie uchwaly w tej sprawie jest wymogiem RIO "

w punkcie l0 uchwala w sprawie rozwi4zania porozumienia dotycz4cego

wykonywania przez Gminp Jgdrzejów zadaft stanowi4cych kompetencje Starosty

Jpdrzejowa - przewo dniczqcy komisji p. Smor4g poprosil Burmistrza Miasta Jgdrzejowa inz'

Leszka Kapcig. Jak powiedzial Burmistrz ,, Gmina realizuje zadania, które tak naprawdq

spoczywaj4 na Starostwie Powiatowym. Sq to zadania, z zakresr: geodezji i prawa wodnego.

Gmina, realizuj4c je, otrzymuje dotacjq na ten cel. Starostwo wyst4pilo z pismem o

rozwiqzanie porozumienia i przekazanie tych zadah do organu kompetentnego. Stad

powyzsza uchwala w porz4dku obrad sesji. Równiez w punktach t5 - t7 o wyjaánienia



jest to pierwsza taka procedura w lJrzqdzie i mam nadzielg, ze jeSli sig sprawdzi i przyniesie

oczekiwany efekt, to takich procedur bpdzie wipcej. Sprawa ta dotyczy dzialek, polozonych

wzdlui Alei Pilsudzkiego. Bylo tam wielu wlaécicieli, ku2dy mial dziatki niewielkie.

porozrzucane i w zasadzie nie mógl z nimi nic zrobió. Dlatego dzialki te zostaly zlqczone i na

nowo podzielone, tak aby wszyscy byli zadowoleni i mogli zrobió uzytek ze swoich gruntów.

W punkcie 16 - Uchwala w sprawie zmiany Statutu Migdzygminnego Ekologia z siedzib4

w Jpdrzejowie - Burmistrz irz. Leszka Kapcia, piastuj4cy stanowisko prezesa powyzszego

zwiqzku powiedzial, 2e ,, aby zwiqzek Ekologia mógl dalej funkcjonowaó nale2y pewne

regulaminowe sprawy wyprostowaó, tak aby mogly sprostaó wymogom RIO i wymogom

Urzpdu Wojewódzkiego. Niestety, jakakolwiek zmiana statutu, jednoczeénie wymaga

podjpcia uchwaly przez Rady Miejskie Gmin tworz4cych ten zwiqzek. St4d powyzsza

uchwala znalazla sig w porz4dku obrad najblizszej sesji. W tym punkcie radni nie zglosili

2adnych wniosków. W punkcie 17 - Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do

gminnego programu profilaktyki i rozwi4zywania problemów alkoholowych na rok

2003 - przewodnicz4cy komisji p. Smorg zapoznal radnych ze zmianami, jakie zostaly

wprowadzone do powyzszej uchwaly. Po zapoznaniu sig z nimi radni nie zglosili zadnych

uwag i wniosków.

Ponadto Burmistrz Miasta Jgdrzejowa inl. Leszek Kapcia zapoznal radnych

z uchwal4 która bgdzie omawiana na najblizszej sesji, ale nie znalazla sig w materialach. Jest

to uchwala w sprawie wyraLenia zgody na wydzier2awienie gruntu stanowi4cego wlasnoéó

Gminy Jgdrzejów na czas nieokreélony. Sprawa dotyczy CEFARM-u i wynajmu lokalu pod

aptekg przy ulicy l1 listopada. ,,Ja, jako Burmistrz mogg wydzierzawió jakikolwiek lokal

maksymalnie na 3 lata. CEFARM chce zainwestowaó w lokal, ale chce mieó takze gwarancjg,

ze umowa bpdzie dlu2sza niz 3 lata. Dlatego decyzjg o wydzieríawieniu tego gruntu musi

podjaó Rada Miejska."

Do materialów na XIV sesjp Rady Miejskiej zadnych uwag i wniosków nie zgloszono,

komi sj a r ewizy 1na zaopiniowala j e pozytywni e.

Ad. 3. Skarbnik Gminy p. Bozena Ciepluch przedstawila radnym informacjg na temat

aktualnych zalegloéci podatkowych, zwolnieú od podatków i umorzei. Po zapoznaniu sip z

niq Przewodniczqcy komisji p. Smor4g zapfial.,Jak wiadomo ZWiK jest zobligowany

(odpowiedniq uchwalS do wplacenia na rzecz Gminy zysku zatrzy kwartaty b.r. oraz

uregulowanie podatku od nieruchomoSci. Dostaliémy pismo od Burmistrza Miasta Jgdrzejowa

inz. Leszek Kapci, w którym poinformowano nas, 2e zostaly podjgte kroki maj4ce na celu



wyegzekwowanie od ZWiK powyzszych nale2noÉci.W zwiqzku z tym mam pytanie, czy

rzeczywiicie wyst4piono do ZWiK o wplatg tych pienipdzy?"

p. Ciepluch odpowiedziala,,Tak, rzeczywiície wystosowaliémy do ZWiK kilka pism w tej

sprawie. Niestety wszystkie bez odzewu. Jedyne co moglam zrobió, to zaliczaó faktury na

r zecz ty ch nal ezno Éci".

Przewodniczqcy p.Smor4g dodal, 2e ,,zalegloÉci podatkowe s4 bardzo duze i moglyby pokryó

koszt niejednej inwestycji. Wiadomo, 2e Gmina ma problemy zwyegzekwowaniem tych

naleznoéci. Warto byloby sig zastanowió i poszukaó mozliwoéci odzyskania tych pienigdzy.

W tym celu mozna byioby np. zorganizowaó spotkanie z dluzntkami Gminy i wspólnie z nimi

znaleió rozwiqzanie tej sytuacji. Poza tym chcialbym, aby przewodniczQcego ZWiK

przeprowadzió kontrolp, podobn4 do tej, któr4 przeprowadzono przewodnicz4cego ZBM."

Wnioski przewodnicz4cego poddano glosowaniu i przyj gto jednogloénie.

' Komisj a rewizyjna wnioskuje o zorganizowanie spotkania Burmistrza, Skarbnika,

Sekretarz4 Radcy Prawnego, Radnych z przedstawicielami zakladów, które sq

najwigkszymi dluznikami na rzecz Gminy (wniosek przyjpty jednogloSnie).

' Komisja rewizyjna wnioskuje o sprawdzenie finansów i maj4tku trwalego Zakladu

Wodoci4gów i Kanalizacji za 2003 rok, przezniezaleznego aud¡ora (wniosek

przyj pty jednogloénie)

Ad. 4. W sprawach ró2nych przewodnicz4cy komisji p. Smor4g poruszyl sprawQ zbiórki

surowców wtórnych. Zbiorki takie s4 organizowane kilka razy w roku. Mieszkahcy"

wystawiajq worki w okreélonych miejscach, po to, aby przedsigbiorstwo EKOM moglo je

zebraó. Niestety we wsiach Skroniów i Sudól nie uczyniono tego. O wyjaSnienie zaistnialej

sytuacji poproszono inspektora ds. ochrony érodowiska p. Agnieszkg Chudzik. Powiedziala

ona.2e ,,rzeczywi6cie, w ostatnim tygodniu listopada byla organizowana zbiórka surowców

wtórnych. Poinformowani byli o tym soltysi oraz przedsigbiorstwo EKOM, które odpowiada

zawywóz worków. JeSli tego nie uczynilo, to poinformuje ich telefoniczne. gdzie jeszcze

stojq worki ika2e je jeszcze dzi|, zabraó."

Ponadto Przewodniczqcy komisji p. Smor4g poprosil na posiedzenie Przewodnicz4c4 Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie p. Elzbieta WiSniewsk4. Poinformowal j4 o s)'tuacji w zalegloéciach

podatkowychi zapytal. ,,czy istniej4 jakierí formalne narzgdzia prawne, które Komisja

Rewizyjna moglaby wykorzystaó w celu wyegzekwowania nale2nych Gminie pienipdzy od

dtuzników?"



PrzewodniczqcaRady Miejskiej w Jqdrzejowie p. Elzbieta Wiéniewska odpowiedziala,2e

,,takich rozwiqzah prawnych nie ma, poniewaz uchwala o podatku od nieruchomoéci jest

sama w sobie takim narzgdziem i nie mozna powolaó nowego przepisu reguluj4cego tg

sprawg. Komisja Rewizyjna mo2e natomiast wyrazió oburzenie na opieszaloSó urzgdników w

tej kwestii, postawió wniosek."

W zwi4zku z powy2szym komisja Rewizyjna jednogloinie przyjgla nastQpujecy wniosek.

r \try' zwi4zku z pismem Znak OrSOI - 0066139103 z dnia 3 listopada 2003 roku Komisja

rewizyjna wyraia zaniepokojenie z faktu nie wyegzekwowania od Zakladów

Wodoci4gów zysku naleznego Gminie za trry kwartaly oraz podatku od

nieruchomoéci wraz z nale2ytymi odsetkami, co wi4ze sip z naruszeniem dyscypliny

finansów publicznych. Ponownie zobowi4zuje Burmistrza od wyegzekwowania

naleznych pienigdzy od Zakladu Wodoci4gów i innych jednostek podlegtych Gminie

oraz powiadomienie czlonków Komisji Rewizyjnej w ci4gu 7 dni o sposobie realizacji

wniosku.

. Komisj a rewizylna wnioskuje, aby w godzinach jej pracy wszyscy Naczelnicy

Wydzialów UM i Kierownicy jednostek podleglych Urzgdowi Miasta i Gminy w

Jgdrzejowie byli do dyspozycji jej czlonków (wniosek przyjqty jednogloSnie).

. Komisj arewizyjna wnioskuje o wyjaSnienie sprawy dotyczqcej pobierania

wynagrodzeniaprzez Radcg Prawnego zatrudnionego w Urzqdzie Miejskim za

wygran4 sprawe i za sprawg przegranq(wniosek przyjgty jednogloSnie).

Poza tym Komisja Rewizyjna ustalila wykazjednostek, które chcialaby skontrolowaó w 2004

roku. Nalezq do nich:

o Zarzqd Budynków Mieszkalnych

. Zaklad Wodoci4gów i Kanalizacii

o ZAS

o Oérodek Pomocy Spolecznej

Ad. 5. Na tym posiedzenie komisji zakonczono.

Protokolowala:

Magdalena Suszalska - Swieca
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